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Dato: 

12.11.2018 

Agenda: 

Styremøtet Badminton 

Møteleder: 

Endre Lindheim  

Referent: 

Christian Haugstad Mathisen 

Tid: 

20.00 

Sted: 

JSA 

Medvirkende: 

Endre Lindheim, Trond Lye og Christian Mathisen 

Fraværende: 

Ingen  

 

 

Saksnummer 39/18 Gjennomgang av forrige referat 

Kommentar 36/18: Materialforvalter har funnet pris og styret har gått til innkjøp av nytt utstyr. Utstyret 

vil komme i løpet av november.  

Kommentar 38/18: Nye medlemmer må betale kontingent om de blir medlemmer i november. Trenger 

ikke å betale hvis de blir medlemmer i desember.  

Referat OK.  

Saknummer 40/18 Banemerking  

Når det kommer til ny merking av baner ønsker styret at 4 baner er mellom 6 meteren på hver side av 

hallen. Skal det komme et krav senere i tid om flere baner enn 4 har vi da mulighet å ha 1 bane i hvert 

mål område til håndballen.  

Saksnummer 41/18 Trimligaen og turnering  

Styret åpner opp for å melde på spillere for spill i liga og turnering. Neste turnering som kommer er 

Solaslaget 8-9 desember 2018 og vi håper at vi kan stille med spillere fra badminton gruppen til denne 

turneringen.  

Saksnummer 42/18 

Regnskap for Oktober ok.  

Neste styremøtet er 3 desember.  

 

 

 

 


